
 
 
 
 
 
 
Uitstapje naar Thijs Hendriks tweewielers Wanroij 
 
 
Afgelopen dinsdag 18 maart 2025 zijn we met een groep van 12 personen te gast geweest bij Rob Hendriks. 
Rob hete iedereen van harte welkom en onder het genot van koffie en cake vertelde hij het een en ander over de zaak. 
4 Jaren geleden heeft hij de zaak overgenomen van neef Thijs en de naam zal in de toekomst ook “Hendriks 
Tweewielers” gaan worden. 
Thijs heeft in de voorgaande jaren een prachtige zaak opgebouwd met veel vaste klandizie die wijd in de omtrek 
bekend was. 
De inzet van Rob is dan ook om dit succes door te zetten en het vertrouwen van de klant hoog te houden. 
 
Heden werken er 12 personeelsleden en word de ruimte, die in de loop van jaren telkens werd uitgebreid, alweer bijna 
te klein. 
Ook  zijn er altijd veranderingen in beleving, veiligheid en sportiviteit waar op tijd word op ingesprongen. 
Zo word er bijna geen standaard fiets meer verkocht en is elektrisch rijden de toon. 
Het dragen van fietshelmen is ook een actualiteit en gaat  een grote omslag maken. 
Omdat er ook steeds meer senioren actief zijn word hier ook veel aandacht aan besteedt. 
Omdat niet iedere fietser fysiek gelijk is zijn er tal van toepassingen om toch de mogelijkheid te maken op pad te 
kunnen gaan. 
Denk aan 3-wielers, lage instap, verschillende vormen van ondersteuning. 
 
Rob geeft aan dat fietsen veel voordelen kent voor je gezondheid. 
Los van het fysieke, dat zorgt voor een betere bloedsomloop wat daardoor de kans op hartfalen en diabetes kleiner 
maakt, zorgt het buiten zijn met eventueel andere fietsers, dat je je ontstrest en minder gauw depressief bent. 
Na een 2e bakkie mogen we samen met Rob de  hele winkel bekijken. 
Er zijn ontzettend veel voorraden dat zorgt dat de meeste spullen aanwezig zijn bij reparaties.  
Natuurlijk niet alles want opslag kost geld en leveringen zijn er meestal snel. 
Zo heeft ieder deel van de zaak zijn kenmerken en kun je ook gerichter zoeken als je iets specifieks zoekt. 
Ook voor de professionele biker en voor de of-de-road-crosser is er een afdeling. 
Hier word ook optisch je beweging gefilmd en kan er gezien worden wat jouw juiste houding met fietsen is, en wat er 
verbeterd kan worden. 
Zelf is Rob ook een fanatieke fietser en zo te horen hebben zijn 2 kinderen er ook al zin in. In de showroom staat al een 
mooie kleine renfiets klaar voor zijn 8 jarige dochter. 
 
Dat de zaak toekomst heeft lijkt geen twijfel. 
Na Rob hartelijk te hebben bedankt voor zijn tijd en uitleg bedankt Fons hem met een kleinigheid en zijn we weer naar 
Landhorst vertrokken. 
  

 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 

 
 
 
 
 

     
 



 
 
 
 
 

 


